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Beste leden van de gemeenteraad, 

Aan het einde van de vergadering afgelopen maandagavond vroeg u een overzicht van een aantal 
zaken die wij hebben toegelicht en een overzicht van de gedane toezeggingen. In deze brief gaan 
wij in op een aantal zaken die in uw eerste termijn discussie opleverden en waar wij op hebben 
gereageerd. Vervolgens benoemen wij de concrete toezeggingen die volgens de afgesproken 
procedure opgenomen worden in de toezeggingenlijst. 

Woningbouw
Wij vertelden dat de verdeling tussen goedkoop, middelduur en duur van het aantal nieuw 
gerealiseerde woningen scheef is. Daarom probeert het college de komende periode meer 
goedkope koop toe te voegen daar waar de gemeente hiertoe beïnvloedingsmogelijkheden heeft. 
Voor de sociale huur gaan we de komende twee jaar een inhaalslag maken door het realiseren van 
300 sociale huurwoningen. 

Coronaherstel 
 Voor de sportverenigingen wordt de huurverhoging met 1 jaar uitgesteld. Ook betalen we nog 1 

jaar voor zelfredzaamheid. Tot slot schelden we de huur voor de velden en accommodaties over 
het eerste kwartaal van 2021 geheel kwijt. Wij wijzen de verenigingen ook actief op 
tegemoetkomingen die ze zelf moeten aanvragen.

 In het coronaherstelplan komen in ieder geval de leges voor kleine niet commerciële 
evenementen, verenigingen en subsidies terug.

Duurzaamheid, BON en groen
 Het college werkt met ondernemers aan een pilot om bedrijven te verduurzamen. Het college 

gaat hiervoor op het Fri Jado terrein het voorbeeld geven.
 Het college werkt daar waar mogelijk mee aan het realiseren van compensatie natuur rondom 

bestaande natuur. Het college werkt hierbij onder meer samen met het Waterschap.
 Graag sturen we u het rapport “Uitvoeringskosten van het klimaatakkoord voor decentrale 

overheden 2022-2030” waarin de onderbouwing staat voor de 17 tot 19 extra fte die 
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samenhangen met de uitvoering van het klimaatakkoord (zie: 
https://www.raadopenbaarbestuur.nl/documenten/publicaties/2020/09/24/aef--
onderzoeksrapport-uitvoeringskosten-klimaatakkoord Nadat u deze link hebt geopend, kunt u 
het rapport downloaden. De conclusie leest u op pagina 4 in de eerste alinea).

 Daar waar de groei van gras het gebruik van speeltoestellen en bankjes belemmert, heeft het 
college de organisatie gevraagd naar de uitvoering te kijken. Dit betreft aanloopproblemen als 
gevolg van het aanpassen van het groenonderhoud en deze worden opgelost.

 We hebben bij de financiële opgave vorig jaar de maatregelen verdeeld over de verschillende 
domeinen (fysiek, sociaal en bedrijfsvoering). Toen hebben wij ook een maatregel toegepast op 
de voorziening van Beheren op Niveau (BON). Wanneer er structureel geld vrij komt bovenop 
de afgesproken toevoeging aan de reserves, verdelen we de budgettaire ruimte ook over de 
verschillende domeinen (fysiek, sociaal en bedrijfsvoering). We kijken bij de begroting of het 
mogelijk is om de bezuiniging op BON te verminderen. 

Onderwijs
 Onderwijsorganisaties geven aan ontzorgd te willen worden bij het beheren van de 

schoolgebouwen, in het bijzonder bij de multifunctionele accommodaties. Het beheer en 
exploitatie van scholen is bij wet opgedragen aan de scholen. We zijn wel in overleg met de 
onderwijsbesturen om te kijken of we hen op dit vlak kunnen ontzorgen of ondersteunen. Voor 
Multi Functionele Accommodaties (MFA’s) gaan we een modus zoeken voor het opzetten van 
een beheerstichting. Op dit moment worden de geldstromen in beeld gebracht (incl. MI-gelden 
geoormerkt voor beheer onderwijsgebouwen). Indien nodig komen we bij uw raad terug als 
aanvullende gelden nodig zouden zijn. Wil een school het beheer wel zelf doen dan kan dat. 
Wel controleren wij dat er dan een meerjarenonderhoudsplan is. 

 Wat betreft de verkeersveiligheid bij Sonate vertelden wij dat er aanpassingen op het plan zijn 
aangebracht op verzoek van de school en ouders. De uitvoering van het plan gebeurt in de 
zomervakantie.

Afval 
 We constateerden zelf ook dat de afvalapp niet op alle devices werkt. We hebben de 

leverancier gevraagd dit te verhelpen. Uiteraard moeten de juiste openingstijden via de app te 
raadplegen zijn. De openingstijden staan overigens wel juist op de website.

 Bij het plaatsen nieuwe ondergrondse containers voor plastic afval kijkt het college of er een 60 
liter bak in kan zodat ook een grijze zak met plastic afval er volledig in kan.

 We willen door het plaatsen van camera’s op plaatsen waar milieu-verzamelcontainers staan 
afvaldumping voorkomen. Het plaatsen van camera’s is natuurlijk wel aan diverse privacy-eisen 
verbonden. 

 Bij de behandeling van de jaarrekening hebben wij al toegezegd dat we het overschot van het 
afvalbudget toevoegen aan de voorziening (dit is verplicht aangezien we werken met een 
gesloten systeem) maar dat we bij de begroting indien mogelijk met een voorstel komen voor 
verlaging van het tarief. Dit bepalen we op basis van een goed overzicht van huidige en 
toekomstige voorziene kosten om te voorkomen dat het tarief daarna weer omhoog moet. 

Sociaal domein 
 We hebben uw raad goed gehoord en zullen de in 2021 toegepaste compensatie op de 

ziektekostenverzekering structureel maken via verwerking in de premie uit te voeren door de 
ziektekostenverzekeraar. 

 Over slimmer werken in de Wmo en jeugdzorg is een aparte brief toegezegd die u ook deze 
week ontvangt. 

https://www.raadopenbaarbestuur.nl/documenten/publicaties/2020/09/24/aef--onderzoeksrapport-uitvoeringskosten-klimaatakkoord
https://www.raadopenbaarbestuur.nl/documenten/publicaties/2020/09/24/aef--onderzoeksrapport-uitvoeringskosten-klimaatakkoord


3

 Het college pakt het project “voorkomen stress en burn-out bij jongeren” dat voor corona is 
gestart weer op, temeer om dat dit probleem juist in de coronaperiode is verergerd. Jongeren 
zullen daarom ook aandacht krijgen in het coronaherstelplan. Daarnaast krijgt dit ook aandacht 
bij het herijken van het jongerenwerk. Daarmee zetten we juist in op preventie van genoemde 
problemen bij jongeren. 

 Het college ondertekende op 29 juni het lokaal preventie akkoord dat nu wordt uitgevoerd en 
na uitvoering wordt geëvalueerd. 

 We hebben overleg gevoerd met de Stichting Huisartsenpost. De huisartsen hebben een 
voorlopig besluit genomen. De Huisartsenpost heeft toegezegd dat er gesprekken gevoerd gaan 
worden met stakeholders waaronder buurgemeenten, zorginstellingen, politiek en inwoners. 
Wij faciliteren deze gesprekken. De kwaliteit van de spoedzorg staat bij deze gesprekken 
voorop. 

Toeristisch beleid
Het college zet in op de toeristische aantrekkelijkheid van Etten-Leur en gaat hierover in overleg 
met de ondernemers.

Gebruik Stadskantoor
Uiteraard denken we na over het werken na corona, zoals alle organisaties dat op dit moment doen. 
Daarnaast kijken we of de medewerkers die nu nog op de Kerkwerve gehuisvest zijn, een werkplek 
kunnen krijgen in het Stadskantoor. 

Concrete toezeggingen
We deden ook een aantal concrete toezeggingen die op afgesproken wijze opgenomen worden in 
de toezeggingenlijst:
 In oktober organiseert het college een bijeenkomst over huisvesting arbeidsmigranten voor 

belanghebbenden en gemeenteraad.
 In september/oktober van dit jaar ontvangt de raad een voorstel over de verordening 

toeristenbelasting. De invoeringsdatum van toeristenbelasting komt terug in het voorstel zelf.
 Het college gaat onderzoeken of ze openbare toiletten kunnen realiseren.
 Het college komt kort na de zomervakantie terug met voorstel over inzet middelen mantelzorg.

We hopen dat dit overzicht helpt bij het voortzetten van het debat over de kadernota maandag 5 
juli aanstaande.

Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders,

Dhr. drs. C. Smits Mw. dr. M.W.M. de Vries
Gemeentesecretaris burgemeester
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